
 

 

 

Frågor till förvaltningen 
 
Vi Sverigedemokrater önskar svar på följande frågor: 
 
Det finns 3 Illegala bosättningar kring Cyklopen, samt ytterligare 6 stycken på andra sidan spåret mot 
Snösätra.  
 
Det finns en förening, Föreningen Hem, som hjälper dem som bor i de illegala bosättningar med 
bland annat svenskundervisning, rådgivning, ledsagning till myndigheter, filter till deras skorstenar 
eftersom boende i närheten klagat över röklukt. 
 

 Hur ser förvaltningen på att denna förening bidrar till att upprätthålla de illegala 
bosättningarna? 

 

 Bosättningarna är felanmälda till Stockholms stad via "Tyck till" och återkoppling har skett 
med information om att de skall avlägsnas med hjälp av polisen. Det är dock inte polisen som 
avlägsnar från bosättningar utan formellt Kronofogden, med handräckning av polisen.  
Hur säkerställer förvaltningen att de illegala bosättningarna som finns inom vårt 
stadsdelsområde avvecklats? 

 

 Hur ser förvaltningens målbild ut för att hindra att nya illegala bosättningar uppstår? 
 

 Finns det någon särskild grupp inom förvaltningen som arbetar mot att illegala bosättningar 
uppstår, och om de uppstår, ser till att de avvecklas? 
 

 Under vilken budget ligger i så fall tillsyn och avveckling av nämnda illegala bosättningar? 
 

 Hur stor är i så fall den budgeten? 
 

 Hur mycket kostade illegala bosättningar vårt stadsdelsområde 2021? 
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